



### Vastgestelde besluitenlijst

Vergadering : Presidium (overleg fractievoorzitters)  
Datum/Aanvang : Maandag 8 april 18.00 uur (in verband met Politiek café met ondernemers)  
Plaats : Kamer burgemeester  
Aanwezig : De heer D.A. Heijkoop (voorzitter);  
De heren E. van den Bosch, M. van den Bout, D. Fijnekam, W Pors en W. de Ruiter (leden)  
Mevrouw S van der Stel (secretaris)  
Mevrouw A. van der Ploeg (griffier)

Nr.	Onderwerp	Voorstel:	Besluit
1.	Opening		De voorzitter heet de aanwezigen welkom, in het bijzonder de gemeentesecretaris die speciaal voor agendapunt 5 aansluit.
2.	Vaststellen agenda		De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.
3.	Vaststellen besluitenlijst van de vergadering op 11 maart 2024	Vaststellen concept-besluitenlijst van 19 februari 2024. Meldingen n.a.v. de besluitenlijst: <ul style="list-style-type: none"><li>Agendapunt 5 (Vooruitblik heidag juli 2024) Het presidium besluit voor de organisatie van de heidag weer een groepje uit de raad te formeren. <i>Na de uitvraag via mail en in De Ontmoeting van 14 maart jl. hebben mevrouw Ouwerkerk en de heren Lock en De Ruiter zich aangemeld voor deelname aan de voorbereidingsgroep. De eerste bijeenkomst is gepland op 11 april.</i></li></ul>	De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.
4.	Termijnkalender 2024	<ul style="list-style-type: none"><li>Bespreken termijnkalender aan de hand van bijlage 2a.<ul style="list-style-type: none"><li>Peilen mening fracties behandelwijze raadsvoorstel 'Prioritering projecten 2024' zoals aangekondigd bij het vrijgeven van de stukken voor het fractieoverleg van 4 april 2024.</li></ul></li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>Geconcludeerd wordt dat een meerderheid van de fracties kiest voor een opiniërend debat; dit zal worden voorgelegd aan de agendacommissie. Belangrijke constatering hierbij:<ul style="list-style-type: none"><li>Noodzaak voor goede inleiding voorzitter i.v.m. geheime financiële bijlagen (waaruit met het oog op aanbestedingen niet mag worden geciteerd).</li><li>Mogelijkheid voor portefeuillehouders om politieke vragen te beantwoorden in Het Debat.</li><li>Alleen agenderen in Het Debat; in een schorsing bepalen of alsnog besluitvorming mogelijk is.</li></ul></li></ul>

		<ul style="list-style-type: none"> <li>Bespreken planning P&amp;C producten aan de hand van bijlage 2b.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Aanbod aan de fracties voor een extra technische (mondelinge) vragenronde op 18 april 2024.</li> </ul> <p>Akkoord met een opmerking over de beperkte tijd bij de begroting tussen de ontvangst van de beantwoording van de technische vragen en de raadsvergadering.  <i>Noot griffie: Dit was een fout in het document. Aangepaste versie is aan de stukken gekoppeld.</i></p>
5.	Voortgang uitvoering motie 'Samen verder'	Bespreken in het bijzijn van de gemeentesecretaris.	De secretaris geeft een toelichting op het concept-plan van aanpak. Er vindt een gedachtewisseling plaats over de inrichting van de monitoringsgroep. Streven is een raadsbesluit over het plan van aanpak in mei en de start van de monitoringsgroep daarna. Eerste opbrengst kan dan gedeeld worden in de heisessie op 5 juli 2024
6.	<p>Terugblik op de vergaderingen:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>De Ontmoeting 14 maart 2024</li> <li>Werkgroep Duurzaamheid op 18 maart 2024</li> <li>Raadsledenbijeenkomst op 20 maart in het stadskantoor van Dordrecht</li> <li>Het openbare Debat &amp; Besluit op 21 maart 2024</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Besloten werksessie.</li> <li>Bijpraten over actuele onderwerpen, netcongestie, communicatie en participatie.</li> <li>Informatieavond over het meerjarenbeleidsplan DG&amp;J.</li> <li>Rekenkameronderzoek 'Jeugd', motie rolstoelen op begraafplaatsen', Programma indeling P&amp;C-producten, Zienswijze op 3e wijziging Gemeenschappelijke regeling SVHW, Benoeming RvT-lid Stichting Onderwijsgroep Zuid-Hollandse Waarden.</li> <li>Kennisnemen van de aanbeveling van de agendacommissie/voorzitterspool (<i>bijlage 4</i>)</li> </ul>	Er wordt kort stilgestaan bij de behandeling van de motie 'Rolstoelen op begraafplaatsen'. De heer De Ruiter reflecteert op de inbreng van de T@B waarop de heer Fijnekam kort reageert.
7.	<p>Ingekomen stukken en mededelingen ten behoeve van presidium:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Concept-besluitenlijst driehoeksoverleg op 21 maart 2024</li> <li>Overzicht kijkcijfers Notubiz</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Kennisnemen van de concept-besluitenlijst.</li> <li>Kennisnemen van het overzicht van de kijkcijfers van de vergaderingen.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Voor kennisgeving aangenomen.</li> <li>Voor kennisgeving aangenomen.</li> </ul>

	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Overzicht commissie en werkgroepen</li> <li>• Invulling vacature griffier</li> <li>• VNG congres op 24 t/m 26 juni 2024</li> <li>• Training omgaan met emoties en agressie</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Afstemmen welke vacatures er zijn en wanneer invulling plaatsvindt.</li> <li>• Voorzitter werkgeverscommissie meldt de voortgang.</li> <li>• Melding en inventariseren belangstelling.</li> <li>• Afwegen of een soortgelijke training als voor college en organisatie is georganiseerd ook voor de raad uitgevraagd moet worden.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• De voorzitter stelt voor dat de gewenste invulling van de vacatures uiterlijk donderdag worden doorgegeven aan de griffie.</li> <li>• De heer Van den Bout vertelt dat donderdag een gesprek plaatsvindt met 3 wervingsbureaus die zichzelf presenteren.</li> <li>• De heer De Ruiter heeft zichzelf ingeschreven. Binnen de SGP fractie wordt nog nagedacht over deelname.</li> <li>• Nagaan of 23 mei een optie is voor organisatie van een training. De avond is alvast geblokkeerd in de termijnkalender.</li> </ul>
8.	Rondvraag		<p>De heer De Ruiter informeert - naar aanleiding van een artikel in het Kompas – of het klopt dat er samenwerking met Sliedrecht is gezocht voor de bouw van een zwembad.</p> <p>De voorzitter antwoordt dat de wethouders elkaar regelmatig spreken en dat dit ook aan de orde is geweest.</p> <p>De griffier wijst op de wandeling met de Omgevingsdienst op 16 april a.s. Er hebben zich slechts 3 raadsleden ingeschreven (SGP en PvdA). Ze nodigt de overige fracties nogmaals uit om deel te nemen.</p> <p>De voorzitter deelt mondeling informatie rondom een zaak met een inwoner.</p>
9.	Sluiting		<p>De voorzitter stelt voor dat de secretaris regelmatig aansluit. Eerstvolgende moment hiervoor zou kunnen zijn nadat de driehoek een ronde langs de fracties heeft gehouden. Het presidium stemt hiermee in.</p> <p>Hij sluit de vergadering om 19.45 uur</p>